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Summary:

In the war, the word is shared along with the bullet, the poet is a mujahid with his poetry
and feeling, and he employed an authentic Arabic linguistic lexicon, the authenticity of
the Arabs, to preserve this belonging to the Arab nation and the authentic poetic
culture.. He began his poem by swearing the Algerian people to confront the occupier
militarily to prove the Islamic and Arab identity of the Algerian personality, and this was
carried out on the ground in the language of arms adopted by all spectrums of this
fatherly people, paying the bill of millions of martyrs and many of the political, economic

and social consequences to achieve freedom, glory and usurped national sovereignty..
Résumé

Pendant la guerre, le mot est partagé avec.la balle, le poéte est un moudjahid avec sa
poésie et ses sentiments,et il a utilisé un lexique linguistique arabe authentique,
l'authenticité des Arabes, pour préserver cette appartenance a la nation arabe et la
culture poétique authentique.. Il a commencé son poéme en jurant au peuple algérien
d'affronter militairement l'occupant pour prouver l'identité islamique et arabe de la
personnalité algérienne, et cela a été réalisé sur le terrain dans le langage des armes
adopté par tous les spectres de ce peuple paternel, payant la facture de millions de
martyrs et de nombreuses conséquences politiques, économiques et sociales pour

atteindre la liberté, la gloire et la souveraineté nationale usurpée..



